
創育機構

森浪工作空間 FOREST WAVE HUB
地址：桃園市桃園區大興西路一段262號6樓 (捷寶君品)

電話：03-358 2629

電子郵件：service@forestwv.com

類別屬性：共同空間

官方網站：進入網站 

V有輔導 V有舉辦活動或課程 X可獲得投資機會 X可獲得商機機會 V場地外借

V可進駐 X創業家簽證認可 X政府單位營運 V地址可提供工商登記 X績優推薦 V在地交流V國際鏈結

森浪工作空間是位於桃園藝文特區的共享辦公室，作為桃園在地創業者及外商團隊落地的第一站，我們
為獨立接案設計師、微型企業、小型事務所提供全方位的辦公解決方案，整合辦公空間、營業登記、財
稅顧問、後勤服務、社群交流等創業資源，守護每一個創業夢想的萌芽，全方位支援進駐夥伴創造長期
價值。

森浪的使命是塑造現代且永續的理想辦公基地，從細節實踐對地球的承諾，全室採用LED燈具、堅持環
境友善選品、陽台規劃綠植休憩空間，盼與進駐夥伴在舒適又高效的工作場域，共創對地球負責任的未
來。透過機能與美感共存的設計，森浪致力打造充滿活力、鼓勵創新、促進交流的專業環境，如孕育初
苗的森林，啟發多元潛能、支持迅速成長，助團隊在快速迭代的激烈市場中脫穎而出。

淨零排放是全球共同目標，森浪相信，每位進駐夥伴都是改變未來的力量。無論是創業新星或已具規模
的企業，透過森浪的連結與合作，將有機會激發更多靈感與契機，成為引領未來浪潮的重要先鋒。

FOREST WAVE HUB is a shared office located in Taoyuan, serving as the go-to coworking space for local
entrepreneurs and international teams. We tailor solutions for independent designers, micro-enterprises, small
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firms, and foreign subsidiaries. By integrating office space, business registration, financial and tax consulting,
administrative support, and community engagement resources, we fully support our members in growing their
businesses, and creating long-term value.

We’re more than just a space — we’re a platform for sustainable innovation. The mission of FOREST
WAVE is to a modern and sustainable workspace. Our space features LED lighting, eco-conscious materials,
and lush balcony greenery that reflect our commitment to sustainability, aiming to work together with our
members towards an environmentally responsible future in a comfortable and efficient work environment. By
merging functionality with aesthetics, we strive to foster a vibrant, innovative, and collaborative professional
environment. Like a nurturing forest, we cultivate diverse potential and support rapid growth, helping teams
thrive and stand out in an ever-evolving market.

Achieving Net-Zero emissions is a global goal, and we believe that every member at FOREST WAVE can truly
be a catalyst for change. From startups to seasoned teams, our connections and collaborative opportunities can
spark inspiration and new possibilities, positioning you as a leader in the future wave.

共同工作空間 � 彈性獨立辦公室
營業地址登記 � 時租商務會議室
財務稅務諮詢 � 全方位創業助手
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